
Zápis ze zasedání školního parlamentu Gymnázia Strakonice – 23. 01. 2025 
 

Program a průběh zasedání: 

● Tříkrálová sbírka:  
○ Shrnutí projektu a vybrání částky 13 650 Kč. 

● Školní zahrádka: 
○ Schváleno projednávání návrhu na vytvoření zahrádky v prostorách školy. 
○ Pan Žitný s návrhem souhlasil a nabídl spolupráci při jeho projednávání. 
○ Jednalo se o obstarávání potřebných zahradnických potřeb. 
○ Bude vytvořena anketa mezi žáky ohledně zájmu o projekt. V případě zájmu 

by každá třída mohla dostat svůj záhonek. 
○ O přímou účast na projektu projevili zájem: Andrea, Cuhra, Martin Molhanc, 

Justýna Brabcová, Eliška Pelíšková. 
● Cvičení pro rizikové situace:  

○ Schváleno projednávání návrhu na uspořádání těchto cvičení. 
● Projekty „Picnic Day“ a „Wellbeing day“:  

○ Schváleno projednávání návrhu na jejich znovuuspořádání. 
● Majáles:  

○ Projednávala se organizace Majálesu a role Gymnázia Strakonice. 
● Jihočeský studentský parlament (JSP): 

○ Diskutovalo se o roli Gymnázia Strakonice v JSP. 
○ Zazněla kritika tématu eutanazie, o kterém se má v budoucnu v JSP jednat. 

Hlavní kritika směřovala k irelevantnosti tohoto tématu k hlavnímu účelu JSP. 
○ O účast na budoucích jednáních JSP projevili zájem Petr a Bára. 

● „Velké schůze ŠP“: 
○ Schváleno projednávání návrhu na uspořádání „Velké schůze ŠP“. 
○ Jednalo by se o větší schůzi širšího počtu studentů gymnázia. 
○ Studenti by měli možnost vyjádřit se a diskutovat o momentálním stavu 

českého školství. 
○ O přímou účast na tomto projektu projevili zájem: Lenka Vojtová, Vladyslav 

Kuzma, Brabcová, Michaela Kokrdová, Dita Slavíková. 
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